
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 7 

VII Sesja Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 26 lutego 2019 roku w sali 

posiedzeń Urzędu Gminy Czermin. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13: 00, a zakończono o godz. 15: 00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Władysław Kukliński 

6. Jan Myjak 

7. Paweł Pisarczyk 

8. Jan Polak 

9. Władysław Soboń 

10. Robert Strycharz 

11. Dariusz Wójtowicz 

12. Tomasz Zając 

13. Jan Ździebło 

14. Mariusz Żelazko 

Goście: 

1. Wójt Gminy Czermin – Sławomir Sidur 

2. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

3. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

4. Inspektor UG – Michalina Bełzo 

5. Inspektor UG – Beata Malikowska 

6. Podinspektor – Magdalena Kilian 

7. Sołtysi – wg załączonej listy obecności. 

1. Otwarcie VII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie – radny Jan Myjak, który 

powitał wszystkich uczestników sesji, stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
      1.  Otwarcie VII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

      2.  Zatwierdzenie porządku obrad 

      3.  Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

      4.  Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami 

      5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 

      6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Programu współpracy Gminy Czermin z 



           organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

           publicznego na rok 2019” przyjętego Uchwałą Nr IV/22/2018 Rady Gminy w 

           Czerminie z dnia 28 grudnia 2018 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie zmian w statutach sołectw gminy Czermin. 

8. Podjęcie w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

    zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czermin w 2019 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku 

    rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia 

    wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Czermin  

     na lata 2017 - 2023 

11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Specjalnej Strefy Rewitalizacji 

12. Interpelacje i zapytania radnych 

13. Zamknięcie obrad 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 
Pan Wójt – od ostatniej sesji wydano następujące zarządzenia: 

- 13/2019 – w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

- 14/2019 – w sprawie wprowadzenia otwartego konkursu projektów na realizację zadania 

własnego w zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu. 

- 15/2019 – w sprawie wprowadzenia Instrukcji dokumentowania i rozliczania wyjść 

prywatnych pracowników Urzędu |Gminy Czermin oraz zlecenia i wykonania pracy w 

godzinach nadliczbowych. 



- 16/2019 – w sprawie powołania komisji konkursowej opiniującej wnioski konkursowe na 

realizację zadania własnego w zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu 

w gminie Czermin w 2019r. 

Podpisano umowy na: 

- odbiór, transport i unieszkodliwianie padłych sztuk zwierząt nieobjętych dopłatą ARiMR, 

- usypianie ślepych miotów zwierząt (psów, kotów), 

- utrzymanie we własnym gospodarstwie zwierząt, które uciekły, zabłąkały się lub zostały 

porzucone przez człowieka, 

- badanie gleb pod katem zakwaszenia i zasobności w podstawowe makroskładniki, 

- pełnienie funkcji inspektora nadzoru OZE, 

- wykonanie operatu wodno-prawnego dla dokumentacji PSZOK Czermin, 

- roznoszenie listów (nakazy podatkowe), 

- roznoszenie listów (nakazy podatkowe), 

- remont przepustu na potoku Brnik, 

- opracowanie „Małej architektury sportowo-rekreacyjnej” w miejscowości Trzciana i Breń 

Osuchowski, 

- naprawa kotła w S.P. w Trzcianie. 

Odniósł się do remontu przepustu na potoku Brnik w Łysakowie, gdzie bobry zdewastowały 

przepust i niezbędna była jego naprawa. 

20 lutego odbyła się Rada Budowy na oczyszczalni ścieków w Czerminie. Został 

przeanalizowany zakres prac, który przebiega prawidłowo dzięki sprzyjającym warunkom 

atmosferycznym.6 lutego odbyło się spotkanie w Podkarpackimi Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich dotyczące rozwiązań skomunikowania działek przyległych do pasa 

drogowego przy drodze wojewódzkiej nr 984. Były omawiane kwestie rozwiązań 

technicznych. Przedstawiono 2 rozwiązania; sygnalizacja świetlna i rondo. Zawnioskowałem 

o budowę ronda ze względu na mniejszą uciążliwość. Kolejna kwestia to skomunikowanie 

działek, które będą przecinane przez nową obwodnicę Nie wszystkie działki mają zjazd do 

drogi publicznej i takie zjazdy będą robione. Zawnioskowałem o zatoczki autobusowe dla 

wsiadających i wysiadających przy rondzie i przy wyjeździe na obwodnicę w kierunku 

Mielca. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 
Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Myjak podsumował, że obcięta została subwencja oświatowa i zmniejszono na opiece 

społecznej ponad 100 tys. zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił opinię wypracowaną na 

posiedzeniu komisji, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

Uchwała Nr VII/26/2019 – jak załącznik do protokołu. 



 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany "Programu współpracy Gminy Czermin z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2019 przyjętego Uchwałą Nr IV/22/2018 Rady Gminy w Czerminie z 

dnia 28 grudnia 2018r. 

Radny Myjak wyjaśnił powód zmiany uchwały, wynikający z mylnie zapisanej kwoty na 

realizację programu. Właściwa kwota to 90 600,00 zł. 

Pani Malikowska odczytała projekt uchwały. 

Opinię ze wspólnego posiedzenia komisji oświatowej i rolniczej przedstawił radny Soboń i 

jest ona pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany "Programu współpracy Gminy Czermin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2019 przyjętego Uchwałą Nr IV/22/2018 Rady Gminy w Czerminie z dnia 28 grudnia 2018r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/ 27 /2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie zmian w statutach sołectw gminy Czermin. 

Radny Myjak omówił zmiany w statutach sołectw wynikających ze zmiany ustawy o 

samorządzie gminnym, gdzie przedłużono kadencje rady do 5 lat i tym samym przedłuża się 

kadencje sołtysów z 4 do 5 lat. 

Pan Wójt odczytał projekty uchwał dla poszczególnych sołectw. 

Radny Soboń przedstawił opinię ze wspólnego posiedzenia komisji oświatowej i rolniczej, 

która jest pozytywna. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinie komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Czermin..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/28 /2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Breń Osuchowski..  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/ 29 /2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Łysaków..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/30 /2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Dąbrówka Osuchowska..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/ 31 /2019 – jak załącznik do protokołu 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Otałęż..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/32 /2019 – jak załącznik do protokołu 



 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Szafranów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/ 33 /2019 – jak załącznik do protokołu 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa  Trzciana..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/ 34 /2019 – jak załącznik do protokołu 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Wola Otałęska..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/35 /2019 – jak załącznik do protokołu 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Ziempniów..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 



Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/ 36 /2019 – jak załącznik do protokołu 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czermin w 2019 r. 

Pani Bełzo – zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt do zadań gminy należy opieka nad 

zwierzętami bezdomnymi i w związku z tym, co roku do 30 marca mamy obowiązek podjąć 

Program opieki nad bezdomnymi zwierzętami. Przed przyjęciem Programu musieliśmy 

uzyskać pozytywną opinię Powiatowego Lekarza Weterynarii i kół łowieckich i takie 

otrzymaliśmy. Podpisaliśmy umowy z Sarią, schroniskiem, lekarzem weterynarii, z 

gospodarstwem na przetrzymywanie bezdomnych zwierząt. 

Odczytała projekt uchwały. 

Opinia ze wspólnego posiedzenia komisji – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czermin w 2019 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr VII/ 37 /2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Radny Myjak – odbyły się zebrania wiejskie w sprawie wyboru sołtysów. Zmiany zaszły w 4 

miejscowościach: Breń Osuchowski – Paweł Betel; Dąbrówka Osuchowska – Józef 

Bierzyński, Szafranów – Józef Rajtar; Trzciana – Grzegorz Cisło. 

Temat inkasa dyskutowany był na posiedzeniach komisji. Na początku kadencji 

rozmawialiśmy o zmianach diet radnych i sołtysów, gdzie uznano, że jest to początek 

kadencji, podatki nie były podnoszone od 3 lat i temat należy odłożyć. Inkaso dla sołtysów 

jest coraz mniejsze, bo gro ludzi wpłaca przez bank lub internet. Komisja uznała, aby 

pozostawić ten temat na dotychczasowym poziomie. 

Pan Śpiewak – czy mamy jakieś ubezpieczenie w czasie roznoszenia nakazów? 

Pan Wójt – dostaliśmy informację, że nie ma takiej możliwości. 

Radny Myjak – będziemy wracać do tego tematu przy ustalaniu stawek podatkowych na 

przyszły rok. Musimy wypracować inną formę prowizji dla sołtysów. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Soboń – opinia obu komisji – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego 

i podatku leśnego w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Pisarczyk 

Uchwała Nr VII/ 38 / 2019 – jak załącznik do protokołu 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Czermin na lata 2017-2023 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że uchwała o przystąpieniu do sporządzenia Programu rewitalizacji 

podjęta była w poprzedniej kadencji i taki Program został przygotowany. Stwierdził jednak, 

że sama definicja obszaru zdegradowanego nie pokrywa się z naszym terenem wyznaczonym 

do rewitalizacji. Program ten daje wójtowi gminy uprawnienia do wywłaszczania gruntów, 

które są głęboko ingerujące we własność mieszkańców. Mieszkańcy Woli Otałęskiej i 

Otałęży nie są zainteresowani tym tematem. – Ja wnioskuję o nie podejmowanie tej uchwały 

na dany moment. 

Radny Myjak odniósł się do niektórych zapisów Programu, gdzie m. in. jest mowa o 

konsultacjach społecznych, które w tym przypadku nie były przeprowadzone. Może warto by 

najpierw porozmawiać z mieszkańcami. 

Pan Stefanowicz – to są pola pięknie uprawione i nie ma tu mowy o obszarze 

zdegradowanym. Opinia mieszkańców jest zdecydowanie negatywna. 

Radny Czaja – w przesłanych materiałach wszystko jest szczegółowo wyjaśnione. 

Pani Kilian odczytała projekt uchwały. 

Opinie komisji – negatywne.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Czermin na 

lata 2017-2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Projekt uchwały odrzucony. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Specjalnej Strefy Rewitalizacji 



Pan Wójt – podejmowanie tej uchwały w przypadku odrzucenia Gminnego Programu 

rewitalizacji jest bezzasadne. 

Projekt uchwały odrzucony. 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Skawiński przedstawił przebieg sesji rady powiatu z dnia 25 lutego 2019r., gdzie m. 

in. poruszano temat funkcjonowania szpitala powiatowego. Szukano sposobu, aby nie 

dopłacać do budżetu szpitala. Nie ma zagrożenia zamknięcia szpitala W 2018 roku były 

przyznane podwyżki, których skutki finansowe będą odczuwalne w2019r., więc trzeba szukać 

środków na pokrycie tych kosztów. Musi być przygotowany program naprawczy. Sesje są 

teraz nagrywane, więc można zapoznać się z przebiegiem sesji ze szczegółami. Problemem 

jest rynek medyczny, brak lekarzy, pielęgniarek i kontrakty lekarzy. Wystąpił z wnioskiem do 

Zarządu Powiatu Mieleckiego o otwarcie oddziału chirurgii dziecięcej, opracowanie 

harmonogramu do dnia 15 maja remontu dróg i chodników, przebudowa mostów i 

przystąpienia do opracowania projektów oraz o termin przygotowania projektu na remont 

mostu w Brniu. Nawiązała do uchwalonego przez sejm Funduszu Dróg Gminnych i 80% 

dofinansowania. Zadał pytanie o termin remontu drogi na Ziempniów oraz drogi przez 

Dąbrówkę i Breń - Kawęczyn. W kwestii remontu dróg liczy na pomoc wójta i radnych. 

Radny Pisarczyk – w sprawie projektu chodników przy drogach powiatowych i znaku STOP 

przy drodze gminnej. 

Pan Wójt poinformował o odbytym spotkaniu z Dyrektorem Dróg Powiatowych. - Cieszę się, 

że mój głos, jeśli chodzi o inwestycje pokrywa się z głosem radnego Skawińskiego. Co do 

znaku – jest zakupiony, pozostaje kwestia zamontowania. 

Radny Czaja – w sprawie drogi Trzciana – Czermin – Borowa – zaczyna się sypać. W 

Trzcianie zrobił się niebezpieczny dołek i proszę o przeglądnięcie tej drogi. Druga rzecz to 

remont chodników przy drogach powiatowych. 

Radny Myjak – drogi powiatowe zaczynają pękać, szczególnie na Borową. Auta ciężarowe 

niszczą te drogi. 

Radny Bukała – w sprawie zawiadomienia o zapłacie na GSW. - Mieszkaniec zadał mi 

pytanie czy ta składka jest obowiązkowa i na jakiej podstawie? 

Radny Ździebło – tak, jest obowiązkowa. Ustalają to delegaci GSW w drodze uchwały. 

Radny Bukała, – na jakiej podstawie mieszkaniec jest członkiem spółki wodnej. 

Radny Ździebło – decyzja zapadła na zebraniach wiejskich. 

Radny Bukała- czy zaległości są ściągane? 

Radny Ździebło – nie są ściągane w 100 %. 

Radny Bukała nawiązał do sytuacji związanej z płatnością składek w Brniu, gdzie należności 

nie były płacone. Jak ma być ściągana to róbmy to na bieżąco. 

Radny Ździebło – delegaci nie zgodzili się na umorzenie zaległości. 

Radny Bukała, – kto płaci za działki gminne? 

Radny Myjak – dzierżawca powinien zapłacić. 

Radny Ździebło – ustalono, że jeżeli osoby dzierżawiące grunty gminne nie płacą składek, to 

z tymi osobami nie będą przedłużane umowy dzierżawy. 

Radny Bukała – czy kluby sportowe opłacają składki? 

Radny Myjak – obiekty typu szkoły czy boiska są zwolnione z podatku, więc i od spółki 

wodnej. 

Pan Wójt – nieruchomości użytku publicznego są zwolnione z podatku i spółki. Dotacje 

udzielane spółce przewyższają kwoty, które ewentualnie wpłynęłyby do spółki wodnej z 

tytułu opłat za spółkę z gruntów, które są gruntami użyteczności publicznej. Nie możemy 

popadać w skrajności. 

Radny Myjak – są to niewielkie kwoty. Obsługa pocztowa jest większa niż zaległość spółki. 



Radny Ździebło zgłosił problem drogi do Żwirowni. – Pasuje postawić znak ograniczający i 

pas zwalniający. 

Pan Wójt – w kwestii niszczenia dróg powiatowych. – Na dzień dzisiejszy samochody do 15 t 

mogą z tych dróg korzystać. Ograniczenie tonażowe nie jest problemem. Jest do Żwirowni 

inny dojazd i znak taki postawimy. 

Radny Czaja odniósł się do pytań radnego Bukały. – Dobrze Pan pamięta ile było zaległości 

w Brniu. Teraz mamy płatności powyżej 80% i kanały są czyszczone. Nie wiem czy pytanie 

jest zasadne. 

Radny Bukała – ja pytałem, czy jest obowiązek.  

Radny Myjak – spółka kieruje się swoimi prawami. Jest dużo kanałów do czyszczenia, a 

stawki nie są wygórowane. 

Radny Bugaj zwrócił uwagę na zły stan chodnika Łysaków – Czermin. 

Radny Strycharz – popieram remont drogi Czermin – Ziempniów. Naglący temat to pobocza. 

Pan Wójt, – co do dróg powiatowych i uzupełnienia poboczy sprawa zgłaszana była do 

radnych powiatowych. Degradacja dróg następuje po opadach i przy mrozie. Wystarczy 

odprowadzić wodę, aby nie było zastoisk. Prosiłem inspektora PZD o przekopanie poboczy, 

aby woda się nie gromadziła. 

Radny Skawiński – celowo wcześniej zgłosiłem wniosek o opracowanie harmonogramu 

remontu dróg. 

Pan Wójt wrócił do tematu wyboru sołtysów. Złożył sołtysom i radom sołeckim życzenia 

dobrej, owocnej współpracy. Podziękował również osobom, którzy nie pełnią już tej funkcji. 

 

13. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący rady zamknął obrady VII Sesji Rady Gminy w Czerminie.  

                                                                                                       Przewodniczący 

                                                                                                         Rada Gminy w Czerminie 

 

 

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  
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